

Adtribution Privacy Policy

MALAY

Polisi Privasi Produk dan Perkhidmatan ADTTRIBUTION LLC

ADTTRIBUTION LLC SL ("ADTTRIBUTION LLC", "kami," "kami" atau "kami") ialah syarikat teknologi data yang menyampaikan penyelesaian analitis dan pengiklanan data merentas industri.

Rakan kongsi kami ("Rakan Kongsi Data") ialah penyedia aplikasi mudah alih, platform media dan teknologi dan lain-lain yang mempunyai akses kepada maklumat pelanggan tertentu ("Data Pengguna") yang ingin mereka wangkan dengan menggunakan perkhidmatan kami. Perkhidmatan kami termasuk analisis data dan perkhidmatan pengiklanan ("Perkhidmatan"). Anda boleh mengetahui lebih lanjut mengenai Perkhidmatan kami di tapak web kami di www.adttribution.com

Pelanggan kami ("Pelanggan") ialah perniagaan, termasuk jenama dan agensi ("Pengiklan"), pemilik hartanah media ("Penerbit"), dan syarikat lain yang menghantar pengiklanan disasarkan kepada pengguna. Dengan menggunakan Perkhidmatan kami, pelanggan kami dapat menangani khalayak tertentu dan menyesuaikan iklan dengan kemungkinan minat dan keutamaan khalayak tersebut.

Kami berusaha untuk memastikan Perkhidmatan kami menghormati hak privasi pengguna. Untuk mencapai matlamat ini, kami mematuhi prinsip privasi mengikut reka bentuk dan privasi mengikut lalai sepanjang proses mereka bentuk, membina dan menyampaikan Perkhidmatan kami.

Kami tidak memproses maklumat yang mengenal pasti individu tertentu secara langsung seperti nama, alamat atau nombor ID yang dikeluarkan kerajaan yang tidak disulitkan. Walau bagaimanapun, sama ada Data Pengguna yang kami terima dianggap sebagai data peribadi atau data yang boleh dikenal pasti secara peribadi bergantung pada, antara faktor lain, takrifan yang digunakan di lokasi fizikal pengguna. Sebagai contoh, di sesetengah lokasi alamat IP pengguna mungkin dianggap sebagai data peribadi, manakala di tempat lain ia tidak.

Mengikut undang-undang, kami dikehendaki memberikan anda maklumat mengenai -bagaimana dan atas dasar undang-undang yang kami gunakan dan mendedahkan data peribadi anda;

-cara kami menjaga hak privasi anda khusus untuk data peribadi anda;

-bagaimana anda boleh menghubungi kami sekiranya anda mempunyai sebarang kebimbangan mengenai dasar privasi ini ("Dasar") atau cara kami mengendalikan data anda.

Terma Dasar ini terpakai kepada semua Data Pengguna setakat ia mengandungi data peribadi anda seperti yang ditakrifkan dalam undang-undang dan peraturan yang berkenaan.

Polisi ini bukan sahaja terpakai kepada maklumat yang dikumpul oleh tapak web kami www.adttribution.com

Polisi ini juga tidak terpakai kepada maklumat yang dikumpul oleh Rakan Kongsi Data kami atau pihak ketiga lain yang mungkin memberikan maklumat kepada kami, kerana amalan pengendalian maklumat mereka dilindungi oleh dasar privasi mereka sendiri.

Polisi ini mungkin berubah dari semasa ke semasa, jadi sila semak semula secara berkala untuk memastikan anda mengetahui sebarang perubahan dalam pemrosesan Data Peribadi anda. Jika pada bila-bila masa pada masa hadapan kami bercadang untuk

menggunakan Data Peribadi dengan cara yang berbeza daripada Polisi ini, kami akan menyiarkan suntingan Polisi di sini dan meletakkan notis pada halaman lain Tapak yang berkenaan, atau melalui cara lain jika dikehendaki oleh undang-undang. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa anda mengetahui versi terkini Dasar ini. Polisi ini kali terakhir diubah suai pada: 28 Februari 2018.

Kata-kata Polisi boleh menjadi teknikal; sekiranya anda mempunyai sebarang pertanyaan, jangan teragak-agak untuk menulis kepada info@adtribution.com

Kategori Data yang Kami Terima dan Gunakan

Kami menerima kategori Data Pengguna berikut daripada Rakan Kongsi Data kami:

-ID peranti pengiklanan mudah alih seperti Apple's Identifier For Advertisers (IDFA) dan ID Pengiklanan Google ("ID Pengiklanan / ID Iklan");

kuki;

-alamat e-mel dicincang,

-maklumat demografi seperti umur, jantina, bandar/rantau ("Data Demografi");

-data penggunaan apl mudah alih tentang apl yang dipasang/diakses pada peranti pengguna dan acara apl serta data penyemakan imbas seperti URL menyemak imbas ("Data Penggunaan Apl dan Semak Imbas");

-data pembelian;

-data geolokasi.

Rakan Kongsi Data kami boleh mengumpul data terus daripada pengguna (dalam talian dan luar talian) atau menerima data daripada pihak ketiga.

Kami meminta Rakan Kongsi Data kami memberikan semua maklumat yang diperlukan kepada pengguna tentang penggunaan data mereka dan menyediakan pilihan ikut serta / menarik diri mengikut undang-undang dan peraturan yang berkenaan.

Kami juga mungkin menggunakan kuki, piksel dan teknologi serupa untuk mengumpul sendiri ID Pengiklanan pengguna atau pengecam kuki. Semasa menyediakan Perkhidmatan, kami menerima akses kepada alamat IP dan Permintaan Bidaan Pengiklanan.

Apabila kami memperoleh Data Pengguna berbeza yang berkaitan dengan peranti yang sama daripada berbilang Rakan Kongsi Data, kami mengagregatkan Data Pengguna tersebut dan menyimpannya pada ID Pengiklanan yang sama ("ID Iklan") atau kuki.

ADTTTRIBUTION LLC juga mengekalkan inventori ID yang berasingan, yang menghubungkan Data Pengguna ke dalam ID biasa dan merupakan pengecam nama samaran dalaman.

Kami meningkatkan Data Pengguna untuk membuat segmen data yang tidak dikenal pasti dan mengagregatkan segmen tersebut ke dalam senarai segmen atau ID Iklan / senarai kuki berdasarkan pilihan Pelanggan kami. Kami kemudiannya berkongsi senarai sedemikian dengan Pelanggan kami untuk membolehkan mereka menyasarkan pengguna yang berkaitan dengan berkesan.

Kami tidak berinteraksi secara langsung dengan pengguna atau peranti mereka, melainkan pengguna menghantar kepada kami permintaan pemadaman bersama ID Iklan mereka, seperti yang diterangkan di bawah di bawah "Hak Pilihan dan Kawalan yang Anda Ada".

Di bawah kami menerangkan kategori Data Pengguna dengan lebih terperinci.

ID Pengiklanan

ID Pengiklanan ("ID Iklan") ialah pengecam tanpa nama yang boleh ditetapkan semula pengguna, unik dan tanpa nama untuk pengiklanan. ID Iklan mengenal pasti peranti tertentu

dan dilaksanakan pada Apple iOS (“Pengecam untuk Pengiklanan” / “IDFA”) dan Google Android (“ID Pengiklanan”).

Kami memperoleh ID Iklan yang dikaitkan dengan Data Pengguna yang tidak dikenal pasti daripada Rakan Kongsi Data kami. ID Iklan kemudiannya digunakan oleh Pelanggan kami untuk mengenal pasti permintaan pengiklanan dan untuk menyampaikan iklan yang berkaitan.

Kami juga boleh menggunakan ID Iklan untuk mewujudkan hubungan antara atribut Data Pengguna berbeza yang berkaitan dengan pengguna yang sama. Contohnya, jika kami memperoleh Data Pengguna yang menunjukkan pengguna tertentu berumur antara 25 dan 30 tahun, dan kemudian mengetahui daripada Rakan Kongsi Data lain bahawa pengguna peranti yang sama berminat dengan gaya hidup sihat, kami menggabungkan maklumat ini dengan Pengiklanan yang sama ID (“ID Iklan”) atau kuki.

biskut

Kuki HTTP (juga dipanggil kuki web, kuki Internet, kuki penyemak imbas atau ringkasnya kuki) ialah sekeping kecil data yang dihantar daripada tapak web dan disimpan dalam pelayar web pengguna semasa pengguna menyemak imbas.

Kami menetapkan kuki pihak ketiga bagi pihak Penerbit yang menyediakan ruang untuk paparan pengiklanan dalam tapak web.

Kami mungkin menggunakan kuki untuk mewujudkan hubungan antara peranti atau data yang berkaitan dengan pengguna yang sama. Jika kami sudah mempunyai maklumat tentang pengguna peranti, kami mungkin memautkan maklumat yang disimpan dalam kuki kepada ID Iklan peranti. 5rcc

Kami menggunakan maklumat ini untuk memudahkan penyampaian Iklan sasaran Pelanggan kami.

Alamat E-mel Dicincang

Sesetengah Rakan Kongsi Data atau Pelanggan mungkin memberikan data luar talian mereka seperti alamat e-mel dan nombor telefon. Kami memerlukan data tersebut dicincang menggunakan algoritma pencincangan selamat sebelum berkongsi dengan ADTTRIBUTION LLC.

Kami menggunakan e-mel atau nombor telefon cincang untuk mewujudkan hubungan antara profil pengguna luar talian dan dalam talian yang berkaitan dengan pengguna tertentu.

Sebagai contoh, Klien kami ingin menjalankan kempen pengiklanan pada peranti mudah alih yang menyasarkan pengguna yang alamat e-mel dan/atau nombor telefon Klien sudah ada.

Walau bagaimanapun, tanpa ID Iklan masing-masing, Klien tidak boleh menyasarkan khalayak yang dikehendaki. Dengan membandingkan alamat e-mel cincang dan nombor telefon yang diberikan oleh Pelanggan dengan Data Pengguna yang kami miliki daripada Rakan Kongsi Data kami, kami boleh memadankan alamat e-mel atau nombor telefon cincang dengan ID Iklan yang sepadan dengan pengguna yang sama. Akibatnya, kami mempunyai senarai ID Iklan yang sepadan dengan senarai pengguna yang ingin disasarkan oleh Klien.

Data Demografi

Kami mungkin mendapatkan Data Pengguna demografi daripada Rakan Kongsi Data kami, seperti:

- demografi pengguna (cth., umur atau julat umur dan jantina);
- kawasan geografi am alamat pengebilan dan poskod;
- peringkat pendapatan yang diramalkan atau sebenar;

-maklumat demografi lain yang diterima atau dikumpul oleh Rakan Kongsi Data kami. ADTTRIBUTION LLC menggunakan maklumat ini untuk mencipta segmen demografi tentang pengguna, contohnya pengguna yang "lelaki, 20 hingga 34, tinggal di Barcelona." Kami menghubungkan segmen dengan ID Iklan dan id kuki supaya Klien kami boleh menjangkau khalayak sasaran mereka pada peranti mudah alih dan penyemak imbas web.

Data Penggunaan Apl dan Semak Imbas

Kami mungkin mendapatkan Data Penggunaan Apl dan Penyemakan Imbas daripada Rakan Kongsi Data kami, seperti:

- apl dipasang/diakses pada peranti pengguna;
- acara aplikasi seperti pembelian atau pendaftaran;
- menyemak imbas data seperti Uniform Resource Locators ("URL").

URL ialah alamat web, rentetan aksara tertentu yang menjadi rujukan kepada sumber. Kebanyakan pelayar web memaparkan URL halaman web di atas halaman dalam bar alamat.

Kami mengubah Data Penggunaan Apl dan Penyemakan Imbas kepada segmen agregat berdasarkan minat atau niat pembelian (seperti Penggemar Sukan, Penggemar Kesihatan & Kecergasan) yang menarik minat Pelanggan kami.

Data Belian

Kami mungkin mendapatkan data pembelian daripada Rakan Kongsi Data kami, seperti:

- barangan yang telah anda beli di kedai;
- barangan yang telah anda beli dalam talian;
- barangan yang telah anda masukkan ke dalam bakul beli-belah dalam talian.

Data Geolokasi

Kami mungkin menerima data daripada Rakan Kongsi Data tentang lokasi fizikal peranti tertentu, termasuk koordinat latitud-longitud yang diperoleh melalui alatan GPS, Wi-Fi atau teknik triangulasi menara sel.

Data lokasi yang kami terima daripada Rakan Kongsi Data mungkin data lokasi umum, tidak tepat, atau kami mungkin menjadikan data lokasi tidak tepat, untuk menyediakan data lokasi umum kepada Pelanggan kami. Pelanggan kami boleh menggunakan kesimpulan daripada maklumat ini untuk menghantar Iklan setempat atau Iklan yang disasarkan.

Permintaan Bidaan Pengiklanan dan Alamat IP

Dalam pembidaan masa nyata ("RTB"), Penerbit menghantar permintaan bida pengiklanan ("Permintaan Bidaan") dalam masa nyata kepada Pengiklan, menunjukkan bahawa mereka mempunyai ruang pengiklanan terbuka ("Tera") untuk dijual. Tera dilelong di kalangan Pengiklan yang berminat dan dijual kepada pembida tertinggi.

Permintaan Bidaan daripada apl mudah alih biasanya mengandungi ID Iklan bersama maklumat seperti alamat IP, jenis Tera (sepanduk, audio, video), format, apl, penerbit, peranti, dll. Kami mengumpul dan menggunakan Permintaan Bidaan dan ID Iklan untuk mengambil bahagian dalam proses RTB bagi pihak Pelanggan kami.

Kami menjadikan alamat IP yang kami terima sebagai sebahagian daripada Permintaan Bidaan tidak tepat untuk menghalang pengenalan pengguna. Pelanggan kami kemudiannya boleh menggunakan alamat IP yang tidak dikenal pasti untuk menyetempatan Iklan.

Asas Undang-undang untuk Memproses Data Peribadi

Perkhidmatan kami membolehkan Pelanggan kami menyesuaikan pengiklanan yang anda lihat pada peranti mudah alih anda mengikut minat dan pilihan anda. Akibatnya, bilangan iklan yang tidak berkaitan atau menarik minat anda akan dikurangkan. Untuk mencapai matlamat ini, kami perlu memproses data peribadi anda.

Kepentingan sah untuk memudahkan pemasaran dalam talian yang disasarkan adalah asas kami untuk pemprosesan data anda.

Rakan Kongsi Data kami atau pihak ketiga lain yang memberikan Data Pengguna kepada kami boleh menggunakan asas lain; seperti persetujuan untuk memproses data peribadi anda dan berkongsi dengan kami mengikut dasar privasi masing-masing.

Sebarang pemprosesan data peribadi anda oleh ADTTRIBUTION LLC adalah tertakluk kepada hak pilihan dan kawalan anda seperti yang dijelaskan di bawah.

Dengan Siapa Kami Berkongsi Data Pengguna

Kami berkongsi Data Pengguna dengan kategori Pelanggan berikut:

- jenama dan agensi (“Pengiklan”);
- pemilik hartanah media (“Penerbit”) dan -syarikat lain yang menghantar pengiklanan yang disasarkan kepada pengguna mudah alih;
- platform data pihak ketiga seperti Platform Sisi Permintaan (DSP), Platform Pengurusan Data (DMP), pasaran pengiklanan, rangkaian iklan dll. (“Platform Data”).

Kami hanya berkongsi alamat e-mel yang dicincang dan nombor telefon yang dicincang dengan Pengiklan yang ingin memadamkan data pengguna luar talian mereka dengan ID Iklan atau Kuki untuk dapat menyasarkan pelanggan mereka pada peranti mudah alih. Data tidak dikongsi pada tahap khusus peranti, tetapi dikongsi sebagai senarai.

Tambahan pula, kami mungkin berkongsi Data Pengguna anda dengan vendor pihak ketiga yang membantu kami mengekstrak cerapan berharga daripada Data Pengguna mentah. Contohnya, jika ADTTRIBUTION LLC menerima ID apl mentah seperti 123456, maklumat ini sendiri tidak berguna. Oleh itu, kami menggunakan enjin pihak ketiga untuk menukar ID berangka kepada nama apl sebenar (cth. “Apl Nasihat Berkebun”) yang boleh digunakan untuk tujuan pengiklanan yang disasarkan. Enjin serupa digunakan untuk memahami Data Penyemakan Imbas. Dalam semua proses ini, hanya Data Penggunaan Apl dan Penyemakan Imbas dihantar kepada vendor luaran yang menghantar semula output yang diproses kepada kami. Tiada pengecam seperti ID Iklan, kuki, alamat e-mel cincang atau nombor telefon dikongsi dengan vendor pihak ketiga.

Kami menyimpan Data Pengguna di pusat data yang disediakan oleh pihak ketiga.

Kami juga berkongsi maklumat Data Pengguna anda dengan ahli gabungan kami di Sepanyol yang menyediakan sokongan teknikal dan membantu ADTTRIBUTION LLC melaksanakan perkhidmatan secara operasi.

Kami juga akan mendedahkan Data Pengguna anda sebagai tindak balas kepada proses undang-undang yang sah, contohnya, sebagai tindak balas kepada perintah mahkamah, sepina atau permintaan undang-undang lain untuk maklumat, dan/atau untuk mematuhi keperluan pelaporan undang-undang dan peraturan yang berkenaan. Kami juga mungkin mendedahkan maklumat anda di mana kami percaya adalah perlu untuk menyiasat, mencegah atau mengambil tindakan berkenaan aktiviti yang menyalahi undang-undang, penipuan yang disyaki, situasi yang melibatkan potensi ancaman terhadap keselamatan fizikal mana-mana orang, atau untuk mengesahkan atau menguatkuasakan pematuhan kepada dasar yang mengawal kami. produk dan/atau perkhidmatan dan dengan undang-undang yang terpakai, atau sebagaimana yang dikehendaki atau dibenarkan oleh

undang-undang atau selaras dengan keperluan undang-undang. Kami dikehendaki mendedahkan Maklumat Peribadi sebagai tindak balas kepada permintaan yang sah oleh pihak berkuasa awam, termasuk untuk memenuhi keperluan keselamatan negara atau penguatkuasaan undang-undang.

Selain itu, kami mungkin memindahkan maklumat anda kepada entiti atau individu yang memperoleh, membeli atau bergabung dengan kami, atau ahli gabungan kami. Dalam kes ini, kami akan memerlukan syarikat pemeroleh untuk menjalankan terma material Polisi ini, termasuk permintaan untuk pemadaman akaun.

Apabila kami Memindahkan Data Pengguna ke Antarabangsa

Apabila kami berkongsi Data Pengguna dengan penerima yang diterangkan di atas, perkongsian tersebut mungkin merupakan pemindahan di luar lokasi rumah anda. Mengikut undang-undang, kami dikehendaki memastikan bahawa tahap perlindungan yang dijamin untuk data peribadi anda oleh undang-undang Eropah tidak terjejas oleh pemindahan tersebut. Sesetengah penerima data mungkin merupakan peserta program seperti Privacy Shield yang membolehkan mereka memastikan tahap perlindungan yang sesuai. Dalam kes lain, kami memasukkan Klausula Kontrak Standard EU dengan penerima Data Pengguna masing-masing.

Bagaimana Kami Melindungi Data Peribadi

Kami mengambil perlindungan teknikal dan organisasi yang sesuai untuk melindungi sebarang data peribadi yang kami terima daripada kecurian, kehilangan dan akses tanpa kebenaran. Kami mengikut piawai yang diterima umum untuk melindungi Data Pengguna peribadi sepanjang kitaran penggunaan bermula dari pemindahan awal sehingga pemadaman.

Walau bagaimanapun, tiada kaedah penghantaran melalui Internet, atau kaedah storan elektronik, adalah 100% selamat.

Hak Pilihan dan Kawalan yang Anda Ada

Data peribadi anda adalah milik anda. Anda mempunyai hak untuk memadamkan mana-mana Data Pengguna yang mungkin kami ada dalam sistem kami atau menyekat pemrosesannya. Pilihan untuk melaksanakan hak ini diterangkan di bawah.

-Anda boleh menarik diri daripada pemrosesan data peribadi anda secara terus dengan pengendali mudah alih atau Rakan Kongsi Data yang lain (sila rujuk dasar privasi masing-masing).

-Anda boleh menarik diri daripada pengiklanan yang disasarkan dengan memilih "Hadkan Penjejakan Iklan" pada iOS atau "Tarik diri daripada iklan berasaskan minat" di Google Android. Dalam kes ini, kami akan menyimpan Data Pengguna anda sehingga anda meminta kami memadamkannya, tetapi kami tidak akan menggunakannya untuk tujuan pengiklanan yang disasarkan dan aktiviti pada peranti mudah alih anda akan menjadi tidak kelihatan kepada kami dengan berkesan. Anda boleh menetapkan semula ID Iklan dengan memilih pilihan "Tetapkan Semula Pengecam Pengiklanan" pada Apple iOS atau "Tetapkan Semula ID Pengiklanan" pada Google Android. Ini akan memadamkan ID Iklan semasa anda daripada peranti anda dan menggantikannya dengan ID Iklan baharu. Akibatnya, kami tidak akan menerima sebarang Permintaan Bidaan yang mengandungi ID Iklan lama lagi. Selepas tempoh masa tertentu kami akan memadamkan ID Iklan lama dan Data Pengguna yang berkaitan. Walau bagaimanapun, kami mungkin menerima akses kepada ID Iklan

baharu anda dan memadamkannya dengan Data Pengguna lain yang mungkin kami terima daripada Rakan Kongsi Data kami dari semasa ke semasa.

-Anda boleh menarik diri dengan mengosongkan atau menyekat kuki kami dalam tetapan penyemak imbas mudah alih anda. Dalam kes ini, kami akan menyimpan data anda, tetapi kami tidak akan dapat menggunakannya untuk menyasarkan peranti anda apabila anda menyemak imbas tapak web mudah alih. Walau bagaimanapun, tanpa mengira pemadaman kuki, peranti anda masih boleh disasarkan apabila anda menggunakan apl berdasarkan ID Iklan anda.

-Pengguna boleh memadamkan data yang dikaitkan dengan ID Iklan mereka dengan menyerahkan ID Iklan mereka kepada Pasukan Privasi kami dpo@adtribution.com. Kami akan memadamkan semua Data Pengguna yang dikaitkan dengan ID Iklan yang diserahkan. Ini akan memadamkan semua data berkaitan dan menghalang sebarang pengumpulan dan penggunaan data pada masa hadapan yang dikaitkan dengan ID Iklan. Jika kami tidak mempunyai ID Iklan anda, tetapi mempunyai beberapa data lain seperti kuki, alamat e-mel yang dicincang atau nombor telefon yang dicincang, kami akan menyimpan data ini melainkan Rakan Kongsi Data kami memaklumkan kepada kami bahawa ini perlu dipadamkan.

-Anda boleh menyemak dasar privasi dan pilihan menarik diri rakan kongsi yang kami bekerjasama di url berikut:

Dengan menggunakan perkhidmatan kami, anda bersetuju menerima pengumpulan dan pemindahan maklumat oleh "ADTTRIBUTION LLC" sebagai pengawal data seperti yang ditakrifkan dalam GDPR. Maklumat anda akan diberikan kepada senarai vendor ini yang memproses data anda di bawah arahan pengawal data. Untuk maklumat lanjut tentang senarai vendor ini dan penyata privasi mereka sila lawati:

Experian : <https://www.experian.es/politica-de-privacidad>

eXelate: <http://exelate.com/privacy/opt-in-opt-out/>

Oracle: <https://www.oracle.com/legal/privacy/marketing-cloud-data-cloud-privacy-policy.html>

Eyeota: <https://www.eyeota.com/privacy-policy/>

Adform: <https://site.adform.com/privacy-policy-opt-out>

Lotame: <https://www.lotame.com/about-lotame/privacy/opt-out/>

Adsquare:

https://www.adsquare.com/cookie-policy/?wpca_bypass_consent=1Thebridgecorp

<https://www.thebridgecorp.com/privacy/>

Fakta: <https://www.factual.com/privacy/>

Google: <https://www.google.com/doubleclick/dataplatform/policies.html>

Meja Perdagangan: <https://www.thetradedesk.com/general/privacy>

Adobe: <https://www.adobe.com/privacy.html> Mediamath:

<https://www.mediamath.com/privacy-policy/>

Amazon:

<https://www.amazon.es/gp/help/customer/display.html/?ie=UTF8&nodeId=200545460&ref=a>

20m_es_fnav_prvcyAT&T: <https://about.att.com/csr/home/privacy.html>

Appnexus: <https://www.appnexus.com/fr/corporate-privacy-policy>

Xandr: <https://www.xandr.com/privacy/>

Loopme: <https://loopme.com/privacy-policy/>

MediaIQ: <http://www.wearemiq.com/privacy-policy/>

S4M: <https://www.s4m.io/privacy-policy/>

Amobee: <https://www.amobee.com/trust/gdpr/>

Zeotap: <https://zeotap.com/product-privacy-policy/>

Sila ambil perhatian bahawa menggunakan pilihan di atas tidak bermakna anda akan menyekat pengiklanan tetapi ini bermakna bahawa iklan yang anda terima tidak akan diperibadikan untuk anda.

Hak anda yang lain

Selain daripada hak untuk menghendaki pemadaman data anda atau sekatan pemprosesan, anda mempunyai hak untuk mengakses Data Pengguna peribadi anda, untuk meminta pembetulan Data Pengguna peribadi anda, untuk membuat aduan dengan pihak berkuasa perlindungan data penyeliaan dan hak untuk mudah alih data. Untuk menguatkuasakan salah satu daripada hak lain ini, sila serahkan permintaan anda bersama ID Iklan anda kepada Pasukan Privasi kami dpo@adtribution.com

Pengekalan Maklumat

Kami mengekalkan data sehingga berlakunya peristiwa berikut:

- tamat tempoh pengekalan mengikut dasar pengekalan ADTTRIBUTION LLC;
- permintaan daripada Rakan Kongsi Data untuk memadamkan Data Pengguna tertentu; atau
- pengguna menyerahkan ID Iklannya kepada kami untuk pemadaman data yang berkaitan.

Privasi Kanak-kanak

Kami tidak mengumpul, menggunakan atau berkongsi dengan sengaja:

- Data tentang pengguna di bawah umur tiga belas (13 tahun); dan
- Data tentang aktiviti masa lalu atau semasa pada aplikasi yang ditujukan kepada kanak-kanak di bawah umur tiga belas (13 tahun).

Penyemak imbas anda mungkin menawarkan pilihan "Jangan Kesan" kepada anda, yang membolehkan anda memberi isyarat kepada pengendali tapak web dan aplikasi web dan perkhidmatan (termasuk perkhidmatan pengiklanan tingkah laku) bahawa anda tidak mahu pengendali tersebut menjejaki aktiviti dalam talian tertentu, dari semasa ke semasa dan merentasi laman web yang berbeza. Kami tidak menghormati isyarat "Jangan Kesan".

Kenalan

Jika anda mempunyai sebarang soalan atau cadangan tentang Polisi ini dan amalan privasi kami, sila hubungi kami di: dpo@adtribution.com

Dasar Privasi ADTTRIBUTION LLC.net

ADTTRIBUTION LLC ("ADTTRIBUTION LLC," "kami," "kami," atau "kami") ialah syarikat teknologi data yang menyampaikan penyelesaian analitis dan pengiklanan data yang inovatif, tertumpu pada peranti dan privasi di seluruh industri. ADTTRIBUTION LLC komited untuk melindungi privasi pelawat ke laman web kami www.adtribution.com ("Laman").

Dasar Privasi ini meliputi cara kami mengumpul, menggunakan, mengekalkan, mendedahkan dan memindahkan maklumat anda yang mungkin dikumpul di Laman ini.

Anda boleh menghantar maklumat melalui borang hubungan kami. Sesetengah maklumat

juga mungkin dikumpulkan semasa anda menavigasi Tapak. Sama ada maklumat yang kami terima dianggap sebagai maklumat peribadi atau peribadi yang boleh dikenal pasti ("Maklumat Peribadi") bergantung antara faktor lain pada definisi yang digunakan di lokasi fizikal anda. Sebagai contoh, di sesetengah lokasi alamat IP anda mungkin dianggap sebagai data peribadi, manakala di tempat lain ia tidak.

Mengikut undang-undang, kami dikehendaki memberi anda maklumat mengenai bagaimana dan atas dasar undang-undang yang kami gunakan dan mendedahkan data peribadi anda, hak privasi anda khusus untuk data peribadi anda, dan cara anda boleh menghubungi kami sekiranya anda mempunyai sebarang kebimbangan mengenai Polisi ini atau cara kami mengendalikan data anda.

Polisi ini mungkin berubah dari semasa ke semasa, jadi sila semak semula secara berkala untuk memastikan anda mengetahui sebarang perubahan dalam pemprosesan Maklumat Peribadi anda. Jika pada bila-bila masa pada masa hadapan kami merancang untuk menggunakan Maklumat Peribadi dengan cara yang berbeza daripada Polisi ini, kami akan menyiarkan perubahan tersebut di sini, atau melalui cara lain jika dikehendaki oleh undang-undang. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa anda mengetahui versi terkini Dasar ini. Polisi ini kali terakhir diubah suai pada: 28 Februari 2018.

Bagaimana anda boleh Hubungi kami

ADTTRIBUTION LLC ialah pengawal data Maklumat Peribadi yang dikumpul melalui Tapak ini dalam pengertian undang-undang privasi Eropah dan CCPA. Anda boleh mendapatkan butiran hubungan kami di bahagian Imprint yang dipautkan di bahagian bawah tapak web. Jika anda mempunyai sebarang soalan atau komen, atau jika anda ingin menggunakan hak anda seperti yang diterangkan di bawah, atau jika anda mempunyai kebimbangan tentang cara kami mengendalikan sebarang perkara privasi, anda boleh menghubungi kami di: info@adttribution.com

Sebab kami Mengumpul dan Menggunakan Maklumat anda

Apabila anda menulis e-mel kepada kami, menyerahkan butiran peribadi anda melalui borang hubungan kami atau sebagai sebahagian daripada permohonan kerja, anda bersetuju dengan pengumpulan, penggunaan dan penyimpanan Maklumat Peribadi anda seperti yang dijelaskan dalam Polisi.

Maklumat Peribadi yang anda serahkan kepada kami termasuk:

- nama;
- alamat emel;
- butiran kenalan;
- syarikat yang anda bekerja;
- anda prihatin;
- Maklumat Peribadi dalam dokumen yang anda hantar atau serahkan kepada kami.

Selain itu, kami juga mengumpul dan menggunakan Maklumat Peribadi tertentu untuk tujuan perniagaan kami yang sah seperti statistik pelawat, penambahbaikan Laman ini, dan pengiklanan perkhidmatan kami.

Maklumat Peribadi yang kami kumpulkan tanpa meminta persetujuan anda terlebih dahulu mungkin termasuk:

- Alamat IP;
- Alamat URL Tapak ini;
- tarikh anda melawati Tapak ini.

Ia sentiasa menjadi pilihan anda sama ada untuk memberikan kami Maklumat Peribadi atau tidak. Jika anda memilih untuk tidak memberikan maklumat yang diminta, anda mungkin tidak dapat mengakses ciri tertentu di Tapak kami. Anda boleh mengakses, menukar, mengubah suai atau memadam maklumat anda pada bila-bila masa seperti yang diterangkan di bawah.

Maklumat Peribadi yang anda berikan

Semasa melawati Tapak kami, anda boleh memberikan kami Maklumat Peribadi anda.

Jika anda menghubungi kami melalui borang hubungan kami, kami mengumpulkan nama anda, syarikat dan alamat e-mel anda supaya kami boleh membalas anda.

Kami menyimpan maklumat ini selagi perlu untuk tujuan perniagaan kami yang disebutkan di atas.

Kuki dan Teknologi Penjejakan Lain

Apabila anda melawati Tapak, kami menggunakan "kuki". Kuki ialah fail teks kecil yang disimpan oleh tapak web pada komputer atau peranti mudah alih anda apabila anda melawat tapak tersebut. Ia membolehkan tapak web mengingat aktiviti dan pilihan anda (seperti log masuk, bahasa, saiz fon dan pilihan paparan lain). Kuki biasanya tidak mengandungi sebarang maklumat yang mengenal pasti pengguna secara peribadi tetapi, Maklumat Peribadi yang mungkin kami simpan tentang anda, mungkin dikaitkan dengan maklumat yang disimpan dan diperoleh daripada kuki.

Kuki mungkin sama ada kuki "berterusan" atau kuki "sesi": kuki berterusan akan disimpan oleh penyemak imbas web dan akan kekal sah sehingga ia mencapai tarikh luputnya, atau ia dipadamkan oleh pengguna sebelum tarikh luput; kuki sesi, sebaliknya, akan tamat tempoh pada akhir sesi pengguna, apabila pelayar web ditutup.

Anda boleh mengawal dan/atau memadamkan kuki mengikut kehendak anda – untuk butiran, lihat aboutcookies.org. Anda boleh memadamkan semua kuki yang sudah ada pada komputer anda dan anda boleh menetapkan kebanyakan penyemak imbas untuk menghalangnya daripada diletakkan. Jika anda melakukan ini, walau bagaimanapun, anda mungkin perlu melaraskan beberapa pilihan secara manual setiap kali anda melawat tapak dan sesetengah perkhidmatan serta fungsi mungkin tidak berfungsi.

Jika anda melumpuhkan keupayaan pelayar web anda untuk menerima kuki, anda akan dapat menyemak imbas Tapak, tetapi tidak akan dapat mengakses atau memanfaatkan semua ciri dan perkhidmatan di Tapak.

Bagaimana kami Berkongsi Maklumat Peribadi

Kami tidak mendedahkan Maklumat Peribadi anda kepada pihak ketiga untuk tujuan pemasaran langsung.

Kami mungkin mendedahkan Maklumat Peribadi anda dalam kes berikut:

Pembekal perkhidmatan

Kami mungkin mendedahkan Maklumat Peribadi anda kepada vendor pihak ketiga yang membantu kami mengendalikan Laman ini. Pihak ketiga ini bertanggungjawab untuk mematuhi undang-undang perlindungan data yang terpakai dan peraturan yang berkenaan.

Pendedahan yang diperlukan oleh undang-undang

Kami akan mendedahkan maklumat anda sebagai tindak balas kepada proses undang-undang yang sah, contohnya, sebagai tindak balas kepada perintah mahkamah,

sepina atau permintaan undang-undang lain untuk maklumat, dan/atau untuk mematuhi keperluan pelaporan undang-undang dan peraturan yang berkenaan. Kami juga mungkin mendedahkan maklumat anda di mana kami percaya adalah perlu untuk menyiasat, mencegah atau mengambil tindakan berkenaan aktiviti yang menyalahi undang-undang, penipuan yang disyaki, situasi yang melibatkan potensi ancaman terhadap keselamatan fizikal mana-mana orang, atau untuk mengesahkan atau menguatkuasakan pematuhan kepada dasar yang mengawal kami. produk dan/atau perkhidmatan dan dengan undang-undang yang terpakai, atau sebagaimana yang dikehendaki atau dibenarkan oleh undang-undang atau selaras dengan keperluan undang-undang. Kami dikehendaki mendedahkan Maklumat Peribadi sebagai tindak balas kepada permintaan yang sah oleh pihak berkuasa awam, termasuk untuk memenuhi keperluan keselamatan negara atau penguatkuasaan undang-undang.

Peralihan perniagaan

Selain itu, kami mungkin memindahkan maklumat anda kepada entiti atau individu yang memperoleh, membeli atau bergabung dengan kami, atau ahli gabungan kami. Dalam kes ini, kami akan menghendaki syarikat pemeroleh untuk menjalankan terma material penyata privasi ini, termasuk permintaan untuk pepadaman akaun.

Perlindungan Maklumat anda

Kami mengambil perlindungan fizikal, teknikal dan organisasi yang sesuai untuk melindungi sebarang Maklumat Peribadi daripada kecurian, kehilangan lain, penyalahgunaan, dan sebarang capaian, penyalinan, pengumpulan, penggunaan, pendedahan, pengubahan atau pemusnahan yang tidak dibenarkan. Kami mengikut piawaian yang diterima umum untuk melindungi Maklumat Peribadi sepanjang keseluruhan kitaran penggunaan bermula dari pemindahan awal sehingga pepadaman.

Walau bagaimanapun, tiada kaedah penghantaran melalui Internet, atau kaedah storan elektronik, adalah 100% selamat.

Privasi Kanak-kanak

Tapak kami ditujukan kepada individu yang berumur majoriti atau lebih tua dalam bidang kuasa mereka. Kami tidak mengumpul, menggunakan atau berkongsi dengan sengaja:

- Data tentang pengguna di bawah umur tiga belas (13 tahun); dan
- Data tentang aktiviti masa lalu atau semasa pada aplikasi yang ditujukan kepada kanak-kanak di bawah umur tiga belas (13 tahun).

Jika anda percaya anak anda telah memberikan maklumat kepada Tapak, sila hubungi kami menggunakan maklumat yang diberikan di bawah.

Jika kami mengetahui kami telah mengumpul atau memperoleh Maklumat Peribadi individu di bawah umur 13 tahun, kami akan memadamkan maklumat tersebut.

Akses kepada, Pembetulan, Sekatan Pemprosesan, Kemudahan alihan dan Pepadaman Maklumat Peribadi anda

Anda boleh pada bila-bila masa meminta pepadaman, semakan atau pembetulan Maklumat Peribadi anda dengan menghubungi kami menggunakan maklumat hubungan yang diberikan oleh Polisi ini. Anda juga boleh meminta kami untuk mengehadkan atau menggantung penggunaan dan pemprosesan Maklumat Peribadi anda apabila:

- anda meminta kami untuk mengesahkan ketepatan maklumat anda,
- penggunaan kami terhadap Maklumat Peribadi anda adalah menyalahi undang-undang, tetapi anda tidak mahu maklumat tersebut dipadamkan, dan

-kami tidak lagi memerlukan Maklumat Peribadi anda, tetapi anda memerlukan maklumat ini untuk penubuhan, pelaksanaan atau pembelaan tuntutan undang-undang.

Atas permintaan anda, kami akan menyahaktifkan atau memadam maklumat akaun dan hubungan anda daripada pangkalan data aktif kami, selaras dengan fungsi Tapak. Maklumat sedemikian akan dinyahaktifkan atau dipadamkan secepat mungkin berdasarkan aktiviti akaun anda dan menurut dasar penyahaktifan kami dan undang-undang yang terpakai. Anda juga boleh meminta kami untuk memberikan anda Maklumat Peribadi anda dalam format berstruktur, biasa digunakan dan boleh dibaca mesin atau untuk menghantar maklumat ini kepada syarikat atau individu lain.

Selain daripada hak yang dinyatakan di atas, anda mempunyai hak untuk membuat aduan kepada pihak berkuasa perlindungan data penyeliaan.